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MØTEPROTOKOLL  

Grefsen menighetsråd 

Dato: 13.09.2018 kl. 19:00 
Sted: Møterommet i Grefsen kirke 

Arkivsak: 17/00002 

  

Tilstede:  Marit Aarestad Østang, Sigmund Akselsen, Mette Winsnes Rødal, 

Lise Cathrine Solbakken, Helene Laurvik, Merete Waage Hanssen-

Bauer, Ole Herman Fisknes og Anne-Gerd Gjevre. 

Møtende 

varamedlemmer: 

Donna Laurene Wiger 

  

Forfall:  Tom Heier, Arne Morten Holmeide og Gunnstein Norheim. 

  

Andre: Bente Jeanette Yndestad Bye fra Ramallahkomiteen. 

  

Protokollfører: Daglig leder: Tore Hafnor 
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Saker til behandling 

60/18 Godkjenning av innkalling og saksliste for Grefsen 
menighetsrådsmøte 13.09.2018 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 13.09.2018 60/18 

 

 
Møtebehandling 

 

 
Votering 

Enstemmig 

 
Vedtak  

Innkalling og saksliste er godkjent. 
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61/18 Godkjenning av møteprotokoll fra Grefsen 
menighetsrådsmøte 14.06.2018 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 13.09.2018 61/18 

 

 
Møtebehandling 

 

 
Votering 

Enstemmig. 

 
Vedtak  

Protokoll er godkjent. 
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62/18 Ramallah-komiteen 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 13.09.2018 62/18 

 

 

Forslag til vedtak 
 

Tatt til orientering. 

 

 
Møtebehandling 

Leder i Ramallahkomiteen Bente Jeanette Yndestad Bye informerte om komiteens arbeid. 

Komiteen består av 4 personer. I tillegg til Bente og sokneprest Sigmund Akselsen så er 

Ingrid Hernes og Berit Widerøe med i komiteen. 
 

Komiteen arrangerer menighetstur til Ramallah i uke 40. Turen har hatt hovedfokus, siste 

året. Det er 21 påmeldte, Mye er likt som for 3 år siden, men også noe nytt. Det viktige er å 

opprettholde kontakten med Håpets kirke og få innsikt i deres hverdag og livsvilkår. Forbønn 

for Håpets kirke i gudstjenesten følger koiteen opp, og de har en gudstjeneste i året med 

fokus på Håpets kirke. Det skjer i forbindelse med Kirkeuka for fred.  

 

Neste uke er det «kirkeuken for fred». I den forbindelse har Ramallahkomiteen invitert 

Christian Stejskal som skal en multimediaforestilling. Dette skjer i kirken 19. september kl. 

19:00. I forbindelse med konserten vil det også bli salg av kaldpresset olivenolje fra 

Palestina, til inntekt for handikappet barn og unge i Palestina. Reportasje om dette kommer i 

Talefoten. Under «kirkeuken for fred» er også Ramallahkomiteen medliturger og ansvarlige 

for kirkekaffen. Dette skjer nå på søndag. Da er det også offer til Ramallahkomiteens 

samarbeid med «Håpets kirke.» 

 

Menigheten i «Håpets kirke» minsker fordi ungdommene og sentrale familier flytter ut av 

Palestina.  

 

På spørsmål fra menighetsrådet om hva erfaringen var med at de får besøke oss, og om 

dette var verdifullt for dem ble det svart at de er viktigere at vi kommer til dem. Da blir de 

sett, og vet at de ikke er glemt. Det er også viktig at vi skal se hvordan de har det. 

Menigheten er riktignok opptatt med sine daglige utfordringer, men spesielt for Imad er det 

viktig at vi kommer på besøk. Men det har vært positive erfaringer med å invitere 

ungdommer til Norge, blant annet konfirmantarbeid. I tillegg har vi sendt eldre ungdommer 

fra oss. Dette ble det oppmuntret til å virkeliggjøre igjen. «Håpets kirke» har også 

vennskapsmenighet i Trondheim og i flere andre nordiske land.  

 

Ramallahkomiteen er glad for å være en del av Grefsen menighet. Skulle det dukke opp nye 

ideer om samarbeid med «Håpets kirke» i løpet av turen så vil komiteen kan komme tilbake 

til menighetsrådet og presentere disse. 

 

Ramallahkomiteen oppfordret menighetsrådet til å komme på søndag og onsdag! 

 

Vedtak  

Tatt til orientering. 
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63/18 Misjonsutvalget 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 13.09.2018 63/18 

 

 
Møtebehandling 

Bjørn Holm ble forhindret fra å møte. 

 
Votering 

 

 
Vedtak  
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64/18 Barne- og ungdomsarbeidet 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 13.09.2018 64/18 

 

 
Møtebehandling 

Utfordringen er hvordan menigheten skal få til et kontinuerlig arbeid, som ikke utelukkende 

er avhengig av foreldrene. Foreldrene slutter jo ofte når barna slutter. Menighetspedagog 

Karoline Bjørling Solem har hatt møte med noen av foreldrene. Det skal dannes en ad hoc 

gruppe, som skal jobbe videre med planene, med sikte på å starte opp arbeidet i 

begynnelsen av 2019. Ad hoc gruppen skal i tillegg til Karoline bestå av frivillige. Disse 

rekrutteres i første rekke fra foreldrene. Det er planen at også de eldste barna i «Liv og 

Røre» skal inkluderes i tweensarbeidet. Inntil dette er på plass skal Rejoice videreføres slik 

det er. Karoline skal ha 2 samlinger for Rejoice i høst.  

 

Menighetsrådet er opptatt av at det blir økonomisk likebehandling.  

Økonomisk utfordringer: Hvem skal lede arbeidet? Arbeidet er avhengig av stab og frivillige. 

Men blir dette nok, eller må man også betale for ledere? Menighetsrådet ønsker at noen 

som er tett på arbeidet lager en aktivitetsplan. Deretter kan man se på hvilke ressurser som 

trengs, både menneskelige og økonomiske.  

 

Arbeidet har god tilknytning til staben, via Thor-André og Karoline.  

 

Det ble ytret ønske om å få referat fra TRU på hvert møte. Lise Cathrine Solbakken, som er 

menighetsrådets representant i trosopplæringsutvalget er ansvarlig for å holde 

menighetsrådet oppdatert. 

 

Ludo ønsket å beholde de eldste. Og har derfor utvidet tiden. Menighetsrådet har bevilget 

ekstra økonomiske midler til dette i høst. Menighetsrådet ønsker informasjon om hvilket 

resultat dette har gitt, og hvor mange som er med i de forskjellige aldersgruppene. 

Menighetsrådet må deretter vurdere hvor mye menigheten skal bidra med økonomisk.  

«Vanskelig å ha kontinuerlig arbeid på bare frivillig basis. Ludo er et viktig arbeid, som bør 

beholdes.» Men man må diskuteres hva man bruker pengene til. Hvor mange når man? 

Ludo er ment for 1. -5. klasse og Rejoice for 5. -7. klasse, men noen ønsker å fortsette i 

Ludo også utover dette.  

 
Votering 

Enstemmig. 

 
Vedtak  

Lise Cathrine Solbakken er menighetsrådets bindeledd til trosopplæringsutvalget og til 

arbeidsgruppen for Tweens-arbeidet. Hun skal rapportere jevnlig til menighetsrådet, med 

fokus på økonomi og eventuelle budsjettmessige konsekvenser. 
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65/18 Strategiplan for Oslo Bispedømmeråd. 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 13.09.2018 65/18 

 

 
Møtebehandling 

Menighetsrådet diskuterte seg frem til enighet om hva det skulle svares på svarskjemaet for 

strategiplanen for Oslo bispedømmeråd. Svarskjemaet ligger vedlagt protokollen. 

 
Votering 

Enstemmig. 

 
Vedtak  

Grefsen menighetsråd sender inn vedtatt svarskjema. 
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66/18 Menighetsrådsmøte med staben 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 13.09.2018 66/18 

 

 
Møtebehandling 

Aktuelle saker for møtet med menighetsrådet kan være:  

Samarbeid MR, stab og frivillige. 

Strategiplanen. 

Tweensarbeidet. 

 

Marit Østang jobber med å finne et sted for å ha samlingen. 

 

Votering 

Enstemmig 

 

Vedtak  

Sigmund,Akselsen, Anne-Gerd Gjevre og Helene Laurvik er ansvarlig for å forberede møtet 

med staben, som skal finne sted 14. november. Menighetsrådsmøtet 15. november avlyses. 
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67/18 Søknad om garanti for utgifter til lederkurs 2 for unge 
medarbeidere. 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 13.09.2018 67/18 

 

 
Møtebehandling 

Menighetsrådet mente at det var for mye med 3.-4.000 i egenandel, slik det kreves andre 

steder. Det ble uttrykt sterk frustrasjon over manglende økonomisk oversikt. Menighetsrådet 

finner det vanskelig å garantere, når vi ikke kjenner økonomien. Imidlertid ble det ansett å 

være stor sjanse for å få støtte fra en eller flere av de organisasjonene det skal søkes hos. 

Dermed er det lettere å si ja. Det ble også ansett som mulig å bruke trosopplæringsmidler til 

dette, om man ikke mottok nok midler fra eksterne organisasjoner. 

 

Votering 

Enstemmig. 

 

Vedtak  

Menighetsrådet ser viktigheten med kontinuitet blant unge ledere og syns forslaget om å 

inkludere en tur som en del av lederkurs 2 er positivt. Grefsen menighetsråd garanterer for 

utgifter på opptil 30.000 til lederkurs 2, forutsatt at det søkes om støtte både fra K-stud, 

Rotary, Lions og Kirkerådet. Egenandel vil bli vurdert hvis menigheten ikke får støtte fra 

andre organisasjoner. 
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68/18 Finansiering av oppussing av hybelleiligheten. 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 13.09.2018 68/18 

 

 

 
Møtebehandling 

Bakgrunn for saken: 

 Det er opparbeidet et vedlikeholdsfond for menighetssenteret. 

 Husstyret har vedtatt at hybelleiligheten på menighetssenteret skal pusses opp og 
søkte menighetsrådet om finansiering. 

 Saken ble fremmet for AU på møtet 23. august. AU stilte seg positiv til å finansiere 
oppussingen av hybelleiligheten i menighetssenteret. Det ble gjort følgende vedtak: 
«Saken legges fram for menighetsrådet på møtet i september med anbefaling om å 
finansiering med menighetens likvide midler.»  

 Daglig leder ble informert om at Brødrene Hammerstad, som er firmaet som er valgt 
til å stå for oppussingen, har ledig kapasitet fra midten av september, og at det derfor 
var ønskelig å starte oppussingen da. 

 Uten å konsultere menighetsrådsleder eller andre sa daglig leder ja til at 
oppussingen kunne starte opp 10. september, under den forutsetningen at den 
kunne stoppes 14. september, om ikke menighetsrådet vedtok finansieringen. 

 

Menighetsrådet reagerte kraftig på at oppussingen var startet før finansieringen var vedtatt. 

Daglig leder, Tore Hafnor og husstyret, fikk kritikk for å ha sagt ja til at oppussingen kunne 

starte før finansieringen var behandlet av menighetsrådet. Daglig leder forklarte 

beslutningen med at så lenge ikke mer enn fondet som var satt av til dette formålet, ble brukt 

så hadde han ment at det ikke var nødvendig å vente på finansieringen av resten av 

prosjektet. Daglig leder beklaget beslutningen, og lovte å ta lærdom av dette.  

  

Daglig leder fikk også kritikk for sitt forslag om at fondet for oppussing av menighetssenteret 

skulle brukes til oppussingen av hybelleiligheten. Husstyret ønsker å ha disse pengene i 

bakhånd til videre oppussing av barnehagen, og ønsket derfor å «låne» hele beløpet. Det 

var også dette forslaget som ble fremlagt for AU. 

 
Votering 

Enstemmig. 

 
Vedtak  

Menighetsrådet stiller deg kritisk til den uryddige prosedyren som er fulgt i denne saken. 

Oppussing av hybelleiligheten finansieres slik: 
1. Menighetssenterets overskudd fra 2017 benyttes. 
2. Resten dekkes av internt lån fra menighetsrådet, uten rentekostnader. 

Pengene hentes fra likvide midler som står på høyrentekonto. 
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69/18 Referat fra fellesrådet og/eller hovedkomite. 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 13.09.2018 69/18 

 

 
Møtebehandling 

Ole Herman Fisknes refererte fra møte i hovedkomiteen.  

 

 Det startes nå et prøveprosjekt med betalt parkering på 4 av fellesrådets områder. 
Der skal settes det opp parkometer. Noen har uttrykt bekymring for at man skal 
måtte betale parkering når man skal i kirken, men løsningen skal ta høyde for dette. 

 Biskopen har formening om hvem kirkene skal leies ut til. 

 Regnskapsrapport for 2018, med stort underskudd. 

 Fokus på økte inntekter for 2019.  

 Flytte Majorstuen+ til Fagerborg? 

 Kun fellesrådet flytter til Oslo Hospital. 

 Organisering uten områdeledere. 

 Litt om kirkebruksplanen. 

 

 

 
Vedtak  

Tatt til orientering. 
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70/18 Eventuelt 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 13.09.2018 70/18 

 

 

 
Møtebehandling 

 Energisparing. 
Kirkevergen har sendt ut et brev om oppfordrer til energisparing. Per juli 2018 
hadde fellesrådet en kostnad på 8,4 millioner, hvilket er en økning på 1,5 
millioner fra i fjor. Samtidig er det varslet om en prisøkning på 30% den 
kommende vinteren. I Grefsen kirke er det ikke mulig å senke temperaturen 
automatisk når det ikke er folk tilstede. Så det eneste man kan gjøre er å senke 
temperaturen permanent, i tillegg til å slå av lys i og rundt kirken. 

 Prostevalget: 
Det har vært samling for MR-representanter der det skulle settes opp forslag ti 
innstilling. Av disse representantene har 2 vært med på intervjuene. Det var 9 
søkere, hvorav 7 var innkalt til førstegangs intervju og 4 til andregangs intervju.  
Innstillingen ble: 
1. Ingeborg Blindheim Sommer 
2. Elisabeth Yrwing Guhtus  
2. Kåre Rune Hauge 
Ingeborg Blindheim Sommer hadde klart flest stemmer. Kåre Rune Hauge fikk en 
stemme mer enn Elisabeth Yrwing Guthus, men begge ble innstilt som nummer 
to. Innstillingsutvalget skal ha møte i morgen og saken avgjøres av 
bispedømmerådet 24. eller 26. september. 

 Vinterhagen på menighetssenteret. Det har vært styremøte på 
frivillighetssentralen. Der ble nytt forslag til utforming av vinterhagen fremlagt. 
Forslaget var å bruke mindre glassfasader og hadde en mer kvadratisk form. 
Styret ønsket å opprettholde glassfasadene. Det jobbes videre med saken. 

 

 
Vedtak  

Tatt til orientering. 
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